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کوتاه

رئیس کمیسیون آموزش مجلس:
ساعت کاری معلمان و کادر 

مدرسه تعدیل شد
رئیس کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری مجلس با 
اشاره به مصوبه مجلس، از تغییر ساعت کاری معلمان 
مدارس غیردولتی از ۴۴ ساعت به ۲۵ و ۳۰ ساعت در 

هفته خبر داد.
»علیرضا منادی سفیدان« با اشاره به تصویب طرح اصلاح 
موادی از قانون تأسیس و اداره مدارس و مراکز آموزشی و 
پرورشی غیردولتی در نشست علنی روز - یکشنبه ۱۰ دی-  
عنوان کرد: شاه بیت تصویب این قانون ساماندهی ساعت 
کاری و تدریس ۲۱۰ هزار معلم غیرانتفاعی است.وی افزود: 
وقت  تمام  تدریس  ساعات  مجلس،  مصوبه  اساس  بر 
معلمان دوره، ابتدایی ۲۵ ساعت در هفته، بوده و ساعات 
تدریس و حضور سایر معلمان و کارکنان آموزشی تمام وقت 
غیر رسمی مدارس و مراکز ۳۰ ساعت در هفته، ساعات کار 
مدیران معاونان و کارکنان اداری دفتری و خدماتی مدارس 
و مراکز ٣٦ ساعت در هفته با حضور در جلسات و شوراهای 
آموزشی پرورشی و اداری مدرسه تعیین شد که پیش از 
این این ساعات، ۴۴ ساعت بود. منادی سفیدان اضافه 
کرد: بنابراین اگر معلمی ۵ ساعت در مدرسه ای غیر دولتی 
تدریس کند با قانون جدید در واقع ۵ ساعت از ۲۵ ساعت 
بیمه او رد می شود که پیشتر ۴۴ ساعت بود و این تغییر 
مهمی است که در قانون تاسیس و اداره مدارس و مراکز 

آموزشی و پرورشی غیردولتی ایجاد شده است.

 سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس
 اعلام کرد:

موافقت کمیسیون اجتماعی 
مجلس با افزایش ۲۵ درصدی 

حقوق شاغلان
سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس گفت: اعضای این 
کمیسیون با افزایش ۲۵ درصدی متوسط حقوق شاغلان 
و بازنشستگان در لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ موافقت کردند.

»حسین گودرزی« سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس 
در تشریح نشست عصر روز - یکشنبه ۱۰ دی ماه - این 
کمیسیون، گفت: در نشست امروز بررسی لایحه بودجه 
سال ۱۴۰۳ در دستور کار کمیسیون قرار گرفت و اعضای 
کمیسیون اجتماعی، با افزایش ۲۵ درصدی متوسط حقوق 
شاغلان و بازنشستگان در لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ موافقت 
کردند.وی افزود: علاوه بر این و بر اساس لایحه بودجه 
سال ۱۴۰۳، به طور متوسط ۳ و نیم درصد حق عائله مندی 
به حقوق شاغلان اضافه خواهد شد که برای حقوق بگیران 
کف، بیشتر از حقوق بگیران سقف خواهد بود. این افزایش 
فارغ از ۴۰ درصد جبران متناسب سازی حقوق بازنشستگان 
در  مجلس  اجتماعی  کمیسیون  بود.سخنگوی  خواهد 
ادامه گفت: همچنین نمایندگان کمیسیون اجتماعی، به 
افزایش ۳۰ درصدی مستمری مددجویان کمیته امداد و 
بهزیستی و افزایش ۶۰ درصدی مستمری معلولین شدید و 

خیلی شدید بهزیستی رأی مثبت دادند.

 کشف ذخایر جدید طلا 
در غرب ایران

وزارت صنعت، معدن و تجارت از کشف قابل توجهی از 
ذخایر طلا، آهن و مس در استان کردستان خبر داد.

طبق اعلام وزارت صمت، در آستانه پایان عملیات طرح 
تحول زمین شناسی و اکتشاف ذخایر معدنی در استان 
کردستان که از خرداد ماه ۱۴۰۱ آغاز شده بود، ذخایر قابل 
توجهی از آهن، طلا و مس در این استان شناسایی شده 
رئیس  و  وزیر صمت  معاون  شهیدی«  »علیرضا  است. 
سازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی کشور در مورد 
جزئیات این طرح، گفت: اجرای طرح تحول در استان 
اکتشافی  و  زمین شناسی  پروژه  قالب ۷۵  در  کردستان 
به وسعت پیمایش ۴۷ هزار کیلومتر مربع بوده است. 
همچنین ۲۲ هزار کیلومترخطی برداشت های ژئوفیزیک 
هوایی برای اکتشاف ذخایر پنهان معدنی صورت گرفت 
که با توجه به حجم عملیات، میزان حضور متخصصان و 

زمان اجرای پروژه در کشور کم سابقه بوده است.

سارا نصرتی

زیربنای اعتماد عمودی میان دولت و ملت را دست کم نگیرید؛

ارتقای اعتماد عمومی در گروی شفافیت سیاسیشفافیت سیاسی
یک  به  دستیابی  برای 
جامعه مطلوب و آرمانی، 
شهروندان  رضایت  و  اعتماد  شفافیت،  فساد،  به  توجه 
و  ارتباطات  گسترش  به  توجه  با  دارند.  قرار  اولویت  در 
اطلاعات  دائمی  مطالبه گری  و  جامعه  در  دسترسی ها 
اطلاعات  به  آزاد  دسترسی  و  شفافیت  با  مردم  سوی  از 
و  جامعه  به  نسبت  مردم  اجتماعی  اعتماد  می توان 

دستگاه ها را افزایش داد.
رابطه  در  روشنگری  و  شفاف سازی  رویکرد  اتخاذ 
دولت و ملت تأثیر مثبتی دارد. مردم انتظارشان این 
است که اعمال و رفتار و تصمیماتی که محرمانه 
هرچه حکومت ها  باشد.  نیست، شفاف  و سیاسی 
باشند  راست تر  رو  خودمانی،  اصطلاح  به  مردم  با 
و شفاف تر حرف بزنند و واقعیت های اجتماعی را 
که بر زندگی مردم تأثیرگذار است بیان کنند، دوام 

نظام حاکمیتی آنها بیشتر خواهد شد.
 امروزه یکی از اصول دموکراسی این است که مردم 
را محرم خودمان بدانیم و با آنها بیگانه نباشیم و 
آنها را به خودی و غیرخودی تقسیم نکنیم. بی شک 
شفافیت و روشنگری زیربنای اعتماد عمودی بین 
بالا  عمودی  اعتماد  وقتی  است.  ملت  و  دولت 
آن صورت  در  یکی می شوند.  دولت  و  مردم  رفت، 
به نظام، به مسئولین و  است که مردم می توانند 
سلسله مراتب بعدی اعتماد کنند. بنابراین اعتماد، 
انتظارات،  آن  در  که  است  اجتماعی  سازوکار  يک 
انسان ها هدايت و تنظيم می شود،  اعمال و رفتار 
همچنين يك عامل كليدی و نظم دهنده در روابط 
بين مردم و دولت است كه برای اداره بهتر کشور، 

رشد و توسعه و رفع نیازهای مردم ضروری است.
استبداد  و  زور  دوران  كه  داشت  نظر  در  بايد   
دولت های  امروزه  و  آمده  سر  كشورها  اداره  برای 
انديشه  بر  مبتنی  و  مردمی  آرای  از  برخاسته 
آزادی خواهی و دموکراسی نيازمند حمايت مردم و 
داشتن پشتوانه اعتماد اجتماعی به منظور تقويت 

و توسعه خويش هستند. 
بر اين اساس، آشكار است كه دولت ها برای دوام و 
بقای خود و مشروعيت حكومت شان به مردم نياز 
دارند و مردم برای امنیت و آرامش و رفاه اجتماعی 
به دولت ها نيازمند هستند و اين رابطه بدون اعتماد 
هرچه  و  نيست  امكان پذير  دولت  و  مردم  متقابل 

سطح اعتماد اجتماعی بيشتر و بهتر شود مشاركت 
و  بيشتر خواهد شد  در سرنوشت کشورشان  مردم 
كاهش آن موجب عدم حمايت و پشتيبانی مردم 
عدم  مقررات،  و  قوانين  رعايت  عدم  مسئولان،  از 
حمايت از برنامه ها و سياست گذاری دولت، فرار از 
پرداخت ماليات و افزايش آسيب های اجتماعی و 

عدم تعهد به ارزش  ها و هنجارها خواهد شد. 
روشنگری  به  اقدام  پایانی؛ هرچه حکومت  سخن 
آن  در  بداند  خودش  از  را  مردم  و  کند  بیشتری 
در  را  درون زا  عوامل  می تواند  که  است  صورت 
را  باید خودمان  برون زا تقویت کند.  مقابل عوامل 
مستحکم کنیم و از مکانیسم دفاعی فرافکنی دور 
کنیم. اینکه هر مسئله و اعتراض اجتماعی را به 
توطئه خارجی نسبت دهیم نوعی فرافکنی و پس 
زدن مطالبات مردمی است. این ضعف ماست که 
دشمن فرضی می سازیم. باید مشکلات را بپذیریم 
اعتماد  جلب  و  آنها  حل  به  نسبت  بتوانیم  بد  تا 

اجتماعی اقدام کنیم. 
کم هزینه   سریع  ترین،  شفافیت  خلاصه  طور  به 
اعتمادترین  قابل  و  مبنایی ترین  ساده  ترین،  ترین، 
پیشگیری  در  )هم  فساد  با  مبارزه  برای  سازوکار 
و  مسئولیت پذیری  افزایش  جرم(،  کشف  هم  و 
پاسخگویی، ارتقاء شایسته سالاری، مشارکت فعال 
و مؤثر مردمی، کاهش هزینه و زمان، و در نتیجه 

افزایش کارآمدی و سرمایه  اجتماعی است. یکی از 
برای جوامع  بودن شفافیت  لازم  دلایل  اصلی ترین 
زیرا  است  عدالت  تحقق  زیرساخت  ایجاد  بشری 
شفافیت رانت ها را از بین می برد؛ چرا که پروژه ها و 
اقدامات علنی خواهند بود، دسترسی به آنها برای 
همگان آزاد و رقابتی می شود، نتایج و دستاوردهای 
پروژه ها به صورت علنی ارائه می گردد و فرصت ها 

به صورت طبیعی توزیع می شود.
جمله  از  توان  می  شفافیت  فواید  از  همچنین    
افزایش  پاسخگویی،  و  مسئولیت پذیری  افزایش 
سرمایه  عمومی،  مشارکت  و  اعتماد  ارتقا  و 
تخصص  گرایی  و  قانونی  نظام  بهینگی  اجتماعی، 
در  اينكه  امر  نهايت  کرد.  اشاره  و شایسته سالاری 
اعمال  و  جامعه  در  قوانین  درست  اجرای  صورت 
قدرت مشروع از سوی متصديان مربوطه، همکاری 
و مشارکت اعضای جامعه را در همه سطوح شاهد 
خواهيم بود که اين امر از تبعات اعتماد به يکديگر 
است و خود تقويت کننده اعتماد به ديگران است 
سهیم  بيان،  بودن  باز  و  صراحت  با  مهم  اين  كه 
کردن مردم در سرنوشت خويش، پذيرش انتقادات 
سازنده و منعطف بودن در برابر انتقادات ناصواب، 
افزايش  محروم،  و  آسيب پذير  اقشار  از  حمايت 
محقق  متعهدانه  و  جويانه  همكاری  تمايلات 

خواهد شد.

اگر  خصوصی  بخش  گفت:  ارتباطات  وزیر 
نیاز  و  دهد  افزایش  را  شبکه  کیفیت  بخواهد 
مردم را برآورده کند، به منابع نیاز دارد و اگر به 
نرخ تورم توجه کنیم این افزایش تعرفه ارتباطی 

باید انجام می شد.
با  زارع پور«  »عیسی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
ریاست  نهاد  مردمی  ارتباطات  مرکز  در  حضور 
اظهار  اینترنت  تعرفه  افزایش  درباره  جمهوری، 
کرد: تعرفه ها از سال ۱۳۹۶ تا به الان تغییر نکرده 

است و افزایشی نداشتیم.
کیفیت  بخواهد  اگر  بخش خصوصی  افزود:  وی 
شبکه را افزایش دهد و نیاز مردم را بر آورده کند 
به نرخ تورم توجه کنیم  اگر  نیاز دارد.  به منابع 
این افزایش باید انجام می شد و در نهایت برای 
به  را  موضوع  این  ارتباطات  وزارت  در  بار  اولین 
تا  الحاقیه پروانه تبدیل کردیم  را به  تعهد و آن 
بتوانیم  ندهند،  انجام  را  تعهدات  که  درصورتی 

برخورد و جریمه کنیم.
وزیر ارتباطات تأکید کرد: تعهد اولی که اپراتورها 

تا  درصد   ۳۰ که  است  این  دهند  انجام  باید 
سرعت  بر  آینده  سال  تا  درصد   ۵۰ و  خردادماه  
شبکه اضافه کنند. همچنین پوشش شبکه ۴G و 
۵G را به ترتیب به ۹۵ و ۱۰ درصد برسانند. درحال 
داشتیم  تعرفه  افزایش  معقول  صورت  به  حاضر 
اینترنتی  بسته  کردند  مشاهده  مشترکان  اگر  و 
حذف شده است، با شماره ۱۹۵ تماس بگیرند و 

پیگیری کنند.

بررسی  را  اینترنتی  بسته های  شخصا  افزود:  وی 
تعرفه  افزایش  درصد   ۳۴ از  بیش  که  کردم 
نداشته اند، در غیر این صورت غیر قانونی خواهد 
بود. بنابراین در این زمینه به زودی بسته اینترنت 
رایگانی را اعلام می کنیم که بخش قابل توجهی 

از نیاز مردم برآورده شود.
وی در حاشیه این جلسه درباره هک اسنپ فود 
اظهار  داده  از  حفاظت  لایحه  وضعیت  آخرین  و 
بررسی می کنند و  را دوستان  این موضوع  کرد: 
مسئول  و  کارها  و  کسب  با  مرتبط  موضوعات 

رسیدگی به امنیت آنها، پلیس فتا است.
او ادامه داد: ما لایحه حفاظت از داده را به دولت 
و  حقوقی  کمیسیون  به  اکنون  و  کردیم  ارسال 
بررسی  است  قرار  آنجا  در  و  شده  ارسال  قضایی 
شود و سپس برای بررسی نهایی به مجلس ارسال 
داده های شخصی  از  تا کلا بحث حفاظت  شود 
افراد در فضای مجازی نظام مند شود و ساز و کار 
و  پلت فرم ها  سکوها،  دارندگان  برای  تکالیفی  و 

همچنین مشخص شود.

از  هک شدن اسنپ فود تا متهمان گران شدن اینترنت
وزیر ارتباطات توضیح داد :
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جامعه
تهران در  هوا  کیفیت  سنجش  جدید  ایستگاه   ۶ ساخت 

و  داد  تهران خبر  در  ایستگاه جدید سنجش کیفیت هوا  ایجاد شش  از  تهران  مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای 
اطلاعات  و  داده  آرشیو  به  دسترسی  کرد:  اظهار  هوا  کیفیت  داده های  آرشیو  به  دسترسی  شدن  محدود  به  نسبت 
است. ایجاد شده  اطلاعات  این  از  بهره برداران  با  ارتباط مستقیم  برای  در سایت  ثبت نام  قابلیت  تنها  و  نشده  شماره 1467 -دوشنبه  11 دی 1402محدود 

معاون محیط زیست دریایی و تالاب های سازمان حفاظت 
محیط زیست گفت: با توجه به وعده مقام افغانستانی در 
صورت بارندگی و با افزایش ورودی سدها، امیدوار هستیم 

که حقابه هامون را رهاسازی کنند.
به گزارش دنیای هوادار؛ »مجتبی ذوالجودی« در خصوص 
نتیجه پیگیری ها برای تأمین حقابه تالاب هامون، اظهار 
داشت: با توجه به پیگیری سازمان حفاظت محیط زیست 
و حساسیت این مسئله که دولت مسئولیت آن را بر عهده 
وزارت امور خارجه گذاشته است سبب انجام رایزنی هایی 

بین هیئت حاکمه در افغانستان و ایران شد.
وی ادامه داد: طی دو جلسه ای که در جریان آنها بودم 
مقامات ایران این مسئله را بسیار خوب پیگیری کردند 
را به صورتی  از همکاری های در کشور  و حتی بسیاری 
که وابسته به یکدیگر است دنبال کردند؛ سازمان حفاظت 
افغانستانی  مقامات  البته  و  پذیرفت  نیز  زیست  محیط 

آمدند و صحبت کردند.
سازمان  تالاب های  و  دریایی  محیط زیست  معاون 
با  افغانستان  کرد:  خاطرنشان  زیست  محیط  حفاظت 
شاید  دارد  وجود  کشور  این  در  که  شرایطی  به  توجه 
مسائل محیط زیستی در اولویت های اولیه آن نباشد اما 
آنچه که در سفر اخیر هیئت افغانستانی به ایران اتفاق 
افتاد ملابرادر - معاون اقتصادی رئیس الوزرای حکومت 
تقریباً  را  مسئله  این  محیط زیستی  اصل   - طالبان 
پذیرفت و در جریان قرار گرفت و گفت که ما سازمانی 
داریم که زیر نظر هیئت حاکمه است و قول داد که در 
اولین فرصت مسؤول محیط زیست افغانستان را برای 
رایزنی ها درباره مسائل زیست محیطی هامون به ایران 
ورود  که  داشت  توجه  باید  افزود:  بفرستند.ذوالجودی 
برای محیط زیست  اصلًا  ایران  به  افغانستانی  مقامات 
نبود زیرا اعلام کردند که اولویت ما مسائل اقتصادی 
اما  برگردیم  ایران  از  دستاورد  با  می خواهیم  و  است 
همگرایی که بین مسئولان کشورمان بود ماحصل این 
دیدارها را به یکدیگر متصل کردند و همه مسائل را با 

هم در نظر گرفتند.

رئیس محیط  دیدار  اول  اینکه جلسه  به  اشاره  با  وی 
زیست ایران با مقام افغانستانی- ملابرادر- بسیار خوب 
برگزار شد و مدت زیادی با ایشان صحبت کرد، گفت: قرار 
شد که این رایزنی ها ادامه داشته باشد اما کار راحتی 
در پیش نداریم با وجود این، حقابه هامون به دستور 
رئیس جمهوری و توسط وزارت خارجه و وزارت نیرو در 

حال پیگیری است.
معاون محیط زیست دریایی و تالاب های سازمان حفاظت 
آبی  در سال  آیا  اینکه  به  پاسخ  در  زیست کشور  محیط 
شد؟  خواهد  رهاسازی  هامون  برای  حقابه ای  کنونی 
خاطرنشان کرد: بنا بر صحبت مقام افغانستانی که گفته 
است اگر وضعیت سدها امسال خوب باشد و با توجه به 
نظر می رسد  به  که  هواشناسی  سازمان  بینی های  پیش 
بارندگی خوبی در زمستان داشته باشیم و بارندگی ها در 
آن منطقه اغلب تبدیل به سیلاب می شود و بر اساس قول 
مقام افغانستانی با افزایش ورودی سدها، امیدوار هستیم 

که حقابه هامون را رهاسازی کنند.

۴۴ درصد از پهنه تالاب هورالعظیم آب دارد
ذوالجودی درباره آخرین وضعیت تالاب هورالعظیم استان 
خوزستان نیز اظهار داشت: شرایط فعلی این تالاب با توجه 
به اینکه از یک سو به دریا متصل است، بهتر از وضعیت 
گاوخونی است و هم اینک ۴۴ درصد این تالاب آب دارد.
که  هورالعظیم  تالاب  از  بخشی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
کانون  به  و  است  دارد کامل خشک  قرار  عراق  در کشور 
گردوغبار تبدیل شده است، گفت: حقابه این تالاب را در 
قسمت ایرانی تا حدی تأمین می کنند اما عمده مشکل 

این شاید تالاب بهره برداری انرژی است.
معاون محیط زیست دریایی و تالاب های سازمان حفاظت 
هورالعظیم  تالاب  در  اینکه  به  اشاره  با  زیست  محیط 
مسئله برداشت انرژی و جاده های نفتی را داریم، افزود: 
در این زمینه با وزارت نفت جلساتی داشتیم که فعالیت 

آنها باید حداقل خسارت را به محیط زیست داشته باشد.
مناسب  را  تالاب شادگان  ذوالجودی همچنین وضعیت 

دانست و گفت که ۸۸ درصد این تالاب آب دارد.

روزنه

تکذیب برداشت عناصر ارزشمند 
از بستر خشک دریاچه ارومیه

برداشت  غربی  آذربایجان  زیست  محیط  مدیرکل 
را  ارومیه  دریاچه  خشک  بستر  از  ارزشمند  عناصر 

تکذیب کرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ در روزهای گذشته انتشار 
تصاویری از برداشت نمک از بستر دریاچه ارومیه، 
سبب شده تا عده ای در فضای مجازی این برداشت ها 
را مربوط به لیتیوم و یا سایر عناصر ارزشمند بدانند.
در رابطه با این موضوع حاشیه ساز »سعید شهند«، 
کرد:  اظهار  غربی  آذربایجان  زیست  محیط  مدیرکل 
به دنبال انتشار مطالب کذب و شایعات در فضای 
مجازی، مبنی بر اینکه املاح و مواد معدنی به غیر 
از نمک خشک برداشت می شود، ضمن تکذیب این 
موضوع به استحضار مردم عزیز کشورمان می رسانم، 
طبق روال سال های گذشته از بستر دریاچه ارومیه 
برداشت نمک خشک با مجوز سازمان صنعت معدن 
انجام  اداره کل حفاظت محیط زیست  و تجارت و 
نمک  از  برداشت ها  این  داد:  ادامه  وی  می شود. 
خشک دریاچه ارومیه برای صنایعی که ماده اولیه 
آنها نمک است، انجام می شود و به غیر از آن هیچ 
ماده معدنی از بستر دریاچه ارومیه برداشت نمی شود 
و مطالبی که در فضای مجازی منتشر شده را قویاً 

تکذیب می کنم.

عضو شورای شهر تهران:
 در سنجش علت آلودگی هوای 

تهران مشکل داریم
گفت:  تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیسه  هیئت  عضو 
موارد  ساله  هر  تهران  هوای  آلودگی  علت  سنجش  در 
جدیدی مطرح می شود، بنابراین ضرورت دارد تا یک بار 
را  تهران  آلودگی هوای  تکلیف علت یابی  برای همیشه 

روشن کرد.
شربیانی«  بندی  »جعفر  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
با  تهران  شهر  شورای  جلسه  چهارمین  و  دویست  در 
دهه  دو  از  بیش  پایتخت  در  هوا  آلودگی  اینکه  بیان 
کند،گفت:  می  پیدا  حساسیت  سال  سرد  فصول  در 
مختلف  دستگاه های  سوی  از  مختلفی  اظهارنظرهای 
اخیراً  و  شود  می  مطرح  موضوع  این  اول  متهمان  و 
زیست  محیط  سازمان  رئیس  و  رئیس جمهور  معاون 
اعلام کرده اند که زباله سوزی در اطراف تهران علت اصلی 
آلودگی هوای پایتخت است. وی افزود: به نظر می رسد 
در سنجش علت آلودگی هوای تهران مشکل داریم و 
شود؛  می  مطرح  موارد جدیدی  ساله  هر  علل یابی  در 
لذا درخصوص این موضوع مهم که ۲۳ دستگاه در آن 
دخیل هستند، ضرورت دارد که یک بار تکلیف را در علت 

یابی آلودگی هوای تهران روشن کرد.

عضو شورای شهر تهران:
استانداردسازی سوخت را 

نمی توان به ۱۴۰۷ موکول کرد
عضو شورای شهر تهران گفت: بیش از ۲۷ هزار نفر 
در کشور و ۶۳۹۸ نفر در تهران در طول یک سال 
به دلیل آلودگی هوا جان خود را از دست داده اند. 

در  پیرهادی«  »مهدی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
دویست و چهارمین جلسه علنی شورای اسلامی 
شهر تهران  با بیان اینکه به ما می گویند چرا به 
این اندازه در مورد آلودگی هوا صحبت می کنم و 
در  نفر  از ۲۷ هزار  باید سکوت کنم، گفت: بیش 
کشور و ۶۳۹۸ نفر در تهران در طول یک سال به 
دلیل آلودگی هوا جان خود را از دست داده اند. اگر 
به همین منوال پیش برویم تعداد جان باختگان 
از شهدای هشت سال دفاع  آلودگی هوا  به دلیل 
مقدس پیشی خواهد گرفت. وی ادامه داد: اجرای 
 ۱۴۰۷ سال  به  نمی توان  را  سوخت  استانداردهای 
موکول کرد؛ اما وزارت نفت نامه ای تنظیم و اعلام 
کرده که این استانداردسازی تا سال ۱۴۰۷ به تأخیر 
با تأخیر  باید استانداردسازی  بیفتد. تا چه زمانی 

مواجه شود؟

معاون سازمان حفاظت محیط زیست مطرح کرد؛

ادامه رایزنی ها با مقامات افغانستانی برای حقابه هامون

مهندسی  اداره کل  سرپرست 
سواحل و بنادر با اعلام تسریع 
بیش از پیش روند کاهش تراز 
آب دریای خزر، از آغاز مطالعات 

جامع در این زمینه خبر داد.
به گزارش دنیای هوادار، »مهدی 
اعلام تسریع بیش  با  نیکوکار« 
آب  تراز  کاهش  روند  پیش  از 
اخیر  سال های  در  خزر  دریای 
بر  پدیده  این  بودن  تأثیرگذار  و 
عملکرد بنادر، شهرها، روستاهای ساحلی و ابنیه های مهم دریایی و 
ساحلی شمال کشور، از آغاز مطالعات جامع در این زمینه بر اساس 
داده های  و  ترازسنجی  ایستگاه های  از  شده  ثبت  داده های  رصد 
ماهواره ای نوسانات تراز آب دریای خزر خبر داد.وی، افزایش هزینه های 
بندری ناشی از تداوم لایروبی برای حفظ عمق ایمن ناوبری، کاهش 
تاب آوری اسکله های بنادر تجاری و نیز تداوم کاهش حمل و نقل 
تراز آب دریای خزر عنوان کرد. تاثیرات کاهش  را مهم ترین  دریایی 
نیکوکار با بیان اینکه در صورت ادامه این روند، عملکرد بنادر تجاری 
ایران در خزر با مشکل بنیادی مواجه خواهد شد، اظهار داشت: با توجه 
به تسریع روند کاهش تراز خزر در چند سال اخیر، مطالعه جامع درباره 
پیش بینی بلندمدت و کوتاه مدت تراز آب دریای خزر و پیشگیری از 
اثرات کاهش تراز بر عملکرد بنادر و سازه های ساحلی حاشیه دریای 

خزر از آذر ماه سال جاری آغاز شده  است.

سرپرست اداره کل مهندسی سواحل و بنادر:

ثیرات   مطالعات جامع بررســی تأ
کاهش تراز آب دریای خزر آغاز شــد 

منطقه ای  احتمالی  مداخلات  نقش 
در  کشور  بارندگی  تغییرات  در 
بررسی  مورد  علمی  سمیناری  قالب 

کارشناسان قرار می گیرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ در پی مأموریت 
»علی سلاجقه« معاون رئیس جمهور و 
زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس 
و  دریایی  زیست  محیط  معاون  به 
تالاب های سازمان درباره بررسی علل کم 
نخستین  کشور،  اخیر  سال  بارشی های 
تغییرات  در  احتمالی  منطقه ای  مداخلات  »نقش  موضوع  با  علمی  سمینار 
بارندگی کشور« با حضور متخصصان این حوزه توسط پژوهشکده محیط زیست 
و توسعه پایدار محیط زیست برگزار می شود. رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیست پیرو حساسیت افکار عمومی در خصوص تغییرات اقلیمی و کم بارشی 
سالجاری و نیاز جدی به فعالیت پژوهشی و بررسی های تخصصی در این حوزه 
از مجتبی ذوالجودی، معاون محیط زیست دریایی و تالاب های سازمان حفاظت 
محیط زیست که دارای سوابق گسترده در حوزه هواشناسی است، خواست تا با 
همکاری مرکز ملی تغییر اقلیم و پژوهشکده محیط زیست در مطالعه ای جامع و 
تخصصی علل کم بارشی ها را در سال اخیر بررسی کند. گفتنی است اواخر آذرماه 
تصویر جاده ای که به دل یک کوهستان منتهی شده و کوه هایی که بخشی از آنان 
خشک و بخشی سفیدپوش از برف است، پرسش هایی را در بین افکار عمومی 
درباره تفاوت بارش ها در ایران و ترکیه ایجاد کرد به طوری که بسیاری از کاربران 

ایرانی در فضای مجازی پرسیدند: چرا در ترکیه برف می بارد اما در ایران نه؟

طی سمیناری تخصصی؛ 

نقش مداخــات احتمالی منطقه ای در 
تغییرات بارندگی کشــور بررسی می شود
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دریچه

فرماندار ویژه کرج:
نتایج بررسی صلاحیت های 

هیئت های نظارت ۱۵ و ۱۶ دی 
اعلام می شود

شورای  اعلام  طبق  گفت:  کرج  شهرستان  ویژه  فرماندار 
نگهبان، نتایج بررسی صلاحیت ها در هیئت های نظارت در 

روزهای ۱۵ و ۱۶ دی ماه اعلام می شود.
به گزارش دنیای هوادار، »یحیی رمضانی« درباره مرحله دوم 
بررسی صلاحیت های کاندیداهای انتخابات گفت: بر اساس 
تعاملی که هیئت مرکزی نظارت بر انتخابات با هیئت های 
داوطلبان  صلاحیت های  بررسی  به  دارد،  استانی  نظارت 
این  در  انتخابات  فرایند  اکنون  می پردازد. وی مطرح کرد: 
مرحله قرار دارد که هیئت های نظارت ۵۰ روز مهلت دارند تا 
به بررسی صلاحیت ها بپردازند که این مهلت در روز ۱۴ دی 
به پایان خواهد رسید.فرماندار ویژه شهرستان کرج خاطرنشان 
کرد: طبق اعلام شورای نگهبان، نتایج بررسی صلاحیت ها در 
هیئت های نظارت در روزهای ۱۵ و ۱۶ دی ماه اعلام می شود.

از ابتدای سال تاکنون انجام شد؛
 ایجاد زمینه اشتغال 

برای هزار و ۱۱۰ نفر از مددجویان 
کمیته امداد البرز

مدیر کل کمیته امداد البرز گفت: از ابتدای سال تاکنون 
هزار و ۱۱۰ نفر از مددجویان این نهاد از طریق سرفصل های 

کاریابی و راهبری شغلی مشغول به کار شدند.
به گزارش دنیای هوادار؛ »رضا البرزی« با اشاره به اینکه 
کاریابی با هدف تشویق جوانان برای ورود به بازارکار و 
تأمین معاش خانواده ها صورت می گیرد، اظهار کرد: از 
ابتدای سال جاری تاکنون زمینه اشتغال بیش از هزار رو 
۱۱۰ نفر از مددجویان و متقاضیان شامل زنان سرپرست 
و  نهاد  این  موردحمایت  مددجویان  فرزندان  و  خانوار 
نیازمندان در البرز از طریق اجرای طرح  کاریابی و راهبری 
شغلی ایجاد شد.البرزی ادامه داد: این خدمات به افرادی 
که تحت پوشش نیستند نیز ارائه می شود اما این افراد 
برداشتن مدرک مهارت آموزی فنی و  می بایست علاوه 
حرفه ای در  هفت دهک درآمدی پایین قرار داشته باشند.

جانشین فرمانده انتظامی استان اعلام کرد:
دستگیری اعضای باند 

کلاهبرداری تلفنی در البرز
باند  اعضای  دستگیری  از  البرز  انتظامی  فرمانده  جانشین 
استان  این  در  کلاهبرداری  فقره   ۵۲ با  تلفنی  کلاهبرداران 

خبر داد.
چندین  ارجاع  دنبال  به  کرد:  نادربیگی«  »محمد  سرهنگ 
البرز،  استان  فتا  پلیس  به  تلفنی  پرونده کلاهبرداری  فقره 
موضوع  بررسی  برای  پلیس  این  کارشناسان  از  ویژه  تیمی 
تشکیل شد.وی افزود: بررسی اولیه مأموران حاکی از این بود 
که کلاهبرداران در ساعات مختلف شبانه روز با مالباختگان 
در  شدن  برنده  قبیل  از  مختلف  طرق  از  و  گرفته  تماس 
قرعه کشی، فروش وام و امثال آن با شیوه های متقلبانه به 
اطلاعات بانکی نامبردگان دسترسی پیدا کرده و مبالغی را از 
حساب آنان برداشت کرده اند.نادربیگی بیان کرد: با تلاش های 
صورت گرفته ۲۹ نفر از مالباختگان پرونده شناسایی و برای 

انجام مراحل قانونی به مرجع قضایی معرفی شده اند.

رئیس اتحادیه مرغ و تخم مرغ کرج:
قیمت مرغ رو به کاهش است

رئیس اتحادیه مرغ، ماهی و تخم مرغ شهر کرج با بیان 
اینکه برای تأمین مرغ مورد نیاز بازار مشکلی وجود ندارد، 
گفت: افزایش تقاضای مردم در شب یلدا  قیمت مرغ و تخم 
مرغ را افزایش داد اما چند روزی است که به علت کاهش 

تقاضا و افزایش عرضه، قیمت ها رو به کاهش است.
با واحد  کاظم حاجی محمدی یادآور شد: اگر شهروندان 
این  با  با تماس  صنفی متخلفی مواجه شدند می توانند 
اتحادیه به شماره ۳۲۵۰۳۸۳۲ و یا ۱۲۴ تخلف مشاهده 

شده را گزارش کنند تا کنترل و بررسی لازم انجام شود.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز گفت: از ابتدای امسال بیش از ۹۰ درصد 
مصوبات کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان با همکاری دستگاه های مسئول 

عملیاتی شده  که بالاتر از متوسط کشوری است.
کارگروه  در هشتاد و هفتمین جلسه  انصاری«  دنیای هوادار؛ »محمد  به گزارش 

البرز اظهار کرد: در این مدت و در ۸۷ جلسه  تسهیل و رفع موانع تولید استان 
کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان ۲۶۵ پرونده مطرح و ۲۸۷ مصوبه صادر 
شده که ۱۶۰ مصوبه مربوط به موضوعات مالی، تسهیلات و مسائل بانکی بوده است.
وی ادامه داد: در مجموع بالغ بر ۵۵ درصد از مصوبات به بخش بانکی و تامین 
نقدینگی مورد نیاز واحدها از محل تسهیلات رونق تولید اختصاص داشته است.
مدیر کل صمت استان البرز افزود: همچنین ۱۵ مصوبه ) پنج درصد( مربوط به 
تأمین انرژی و آب، ۲۱ مصوبه )هفت درصد( مربوط به امور مالیاتی، ۱۸ مصوبه 
) شش درصد( مربوط به تأمین اجتماعی و ۷۲ مصوبه )۲۵ درصد( مربوط به 
دستگاه های خدمت رسان همچون ادارات محیط زیست، گمرک، منابع طبیعی، 

شهرداری ها و ... است.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز گفت: از ابتدای سال امسال، از مجموع 
۲۰۶ مصوبه پرداخت تسهیلات رونق تولید، ۶۹ فقره تسهیلات به ارزش هزار و ۶۵ 
میلیارد تومان عملیاتی شده و ۴۵ پرونده مراحل تکمیلی خود را طی می کنند.

انصاری اضافه کرد: براساس گزارش ارائه شده از سوی بانک های عامل استان در 
همین مدت، ۳ هزار و ۵۲ فقره تسهیلات مستقیم نیز از محل منابع داخلی بانک ها 
به واحدهای صنفی و صنعتی استان که متقاضی تامین نقدینگی بوده اند، پرداخت 

شده که ارزش تسهیلات پرداختی بالغ بر ۳۲ هزار و ۷۱۳ میلیارد تومان است.

بیش از ۹۰ درصد مصوبات کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید البرز عملیاتی شد
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان :

معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل شرکت بازآفرینی 
شهری ایران گفت: بیش از سه هزار هکتار بافت فرسوده 
برنامه  در  محروم  مناطق  حمایت های  و  مزایا  از  استان 

هفتم توسعه برخوردار می شود.
به گزارش دنیای هوادار؛ »محمد آئینی« در جلسه ستاد 
و  راه  وزارت  مجموعه  در  افزود:  البرز  شهری  بازآفرینی 
شهرسازی نوسازی مسکن در بافت فرسوده مهم و بلکه 
مهمتر از نهضت ملی مسکن است و جای خرسندی دارد 
البرز نیز حاکم است. وی افزود:  که این نگاه در استان 
وظیفه اصلی ستادهای بازآفرینی شهری استانداردسازی 
مسکن به متوسط پایداری مسکن در همان شهر است و 
در مراحل بعدی کاهش فقر و محرومیت و بهبود شرایط 
زندگی و گسترش قابلیت ها و دارایی های ساکنان محلات 

هدف محسوب می شود.
زلزله  همانند  طبیعی  حادثه ای  اگر  گفت:  وزیر  معاون 
ناپایدار و  به پلاک های  زیادی  بسیار  رخ دهد، خسارات 
بافت های فرسوده وارد می کند. بر این باور هستیم که اگر 
برخی هزینه ها از اکنون توسط شهرداری ها و دستگاه های 
مسئول صورت گیرد، خسارات جانی و مالی در بحران ها و 

مخاطرات طبیعی به مراتب کاهش می یابد.
آئینی با تأکید بر ضرورت آموزش مداوم، گفت: از شهرداران 
انتظار می رود قوانین و مقررات نوسازی بافت های فرسوده 

و سند ملی بازآفرینی را مورد مطالعه دقیق قرار دهند.
در کشور  بار  اولین  برای  البرز  در  ویژه ای  کار  افزود:  وی 
صورت گرفته و در محله های هدف بیش از دو هزار بسته 
و دیدار چهره به چهره برای آگاهی بخشی و اطلاع رسانی 
در خصوص نوسازی بافت های فرسوده صورت گرفته که 
این ابتکار قابل تقدیر است.وی با بیان اینکه تبصره ۱۱ 
باید  که  کرده  فراهم  را  امکاناتی  امسال،  بودجه  قانون 

مورد مطالعه و اجرا قرار گیرد، افزود: بر این اساس اسناد 
عادی در سکونتگاه های غیررسمی به سند مالکیت تبدیل 
می شود و می توانند از مزایای بسیاری همچون نوسازی و 

تسهیلات برخوردار شوند.
سوی  از  تصرفی  اراضی  ساماندهی  لایحه  گفت:  آئینی 
وزارت راه و شهرسازی به دولت تقدیم شده و با رویکرد 

مردم محور درصدد تعیین تکلیف این اراضی هستیم.
وی افزود: برای طرح کلید به کلید با ارائه تخفیف های 
مناطق  ساماندهی  و  بافت ها  در  تراکم  کاهش  با  ویژه 
هفتم  برنامه  در  گفت:  مسئول  است.این  همراه  هدف 
توسعه حتی اراضی فاقد بنا در بافت های فرسوده مشمول 
طرح های  تمامی  می گردند.  شده،  تعیین  معافیت های 
حمایتی، تخفیف ها، تسهیلات و... در نهضت ملی مسکن 
در بافت های فرسوده نیز لحاظ می شود.وی در پایان افزود: 

دو هزار تن قیر رایگان برای آسفالت معابر خاکی استان 
البرز اختصاص می یابد.

طبق  کرد:  اعلام  نشست  این  در  نیز  البرز  استاندار 
بررسی های میدانی، بیش از سه هزار هکتار بافت فرسوده 
با ۶۳ هزار پلاک در این استان شناسایی شده که ۴۰ هزار 

پلاک آنها دارای سازه ناپایدار هستند.
»مجتبی عبداللهی« اشراف و تسلط شهرداران به اهداف 
مهم  را  امر  این  بر  حاکم  دیدگاه  نوع  و  بازآفرینی  ستاد 
به  نسبت  مردم  مشارکت  با جلب  باید  گفت:  و  دانست 
نوسازی بافت های فرسوده با هدف ساخت مسکن مقاوم 

و پیشگیری از مخاطرات ناشی از بحران ها اقدام کنیم.
و  هکتار   ۱۶۷ با  نظرآباد  شهر  البرز،  استاندار  گفته  به 
کمالشهر با ۲۲۴ هکتار بافت فرسوده، سهم قابل توجهی 

در بافت ناکارآمد و فرسوده استان البرز دارند.

در شهر
معاون وزیر راه اعلام کرد: 

برخورداری سه هزار هکتار برخورداری سه هزار هکتار بافت فرسودهبافت فرسوده البرز از مزایای مناطق محروم البرز از مزایای مناطق محروم

رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت: تحقق برنامه های جوانی جمعیت نیازمند 
همکاری همه جانبه دستگاه ها و سازمان های مختلف است.

به گزارش دنیای هوادار؛ »شهرام صیادی« با بیان اینکه طی ۲۰ ماه گذشته ، ۱۷۴ 
نشست تخصصی در قالب کمیته های بهداشت، درمان و مراقبت، علمی، فرهنگی، 
رسانه، پشتیبانی و هوشمندسازی، بیمه، رصد و پایش و حقوقی در دانشگاه تشکیل 
شده، اظهار کرد: ۸۴۵  مصوبه در خصوص برنامه جوانی جمعیت در این بازه زمانی 
اجرا شده است.وی ادامه داد: در سال گذشته بیش از ۶۹ هزار نفر در گروه های مختلف 
کارمندان، دانشجویان، دانش آموزان  وعامه مردم در کلاس های آموزشی و توجیهی 

جوانی جمعیت شرکت و آموزش های لازم را دریافت کردند.صیادی خاطر نشان کرد: 
دانشگاه علوم پزشکی البرز توانست در سال گذشته عنوان برتر در رویداد استانی جایزه 
ملی جمعیت را کسب کند. این مسئول توضیح داد: بر اساس آمار ثبت احوال در 
هشت ماهه اول سال  ۱۴۰۲، تعداد موالید استان در مقایسه با مدت مشابه در سال 
قبل، رشد داشته است. دکتر صیادی خاطر نشان کرد: مرکز درمان ناباروری سطح ۲ 
در بیمارستان کمالی و مرکز سطح ۳ در بیمارستان امام جعفر صادق )ع( هشتگرد 
با تعرفه دولتی راه اندازی شده است و سال گذشته اولین سه قلو در مرکز ناباروری 

بیمارستان کمالی متولد شد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان:

است داشته  رشد  قبل  سال  به  نسبت  البرز  موالید  تعداد 
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استانها
تهران غرب  شمال  در  کیلومتری   ۱۰ تله کابین  ساخت 
» مسعود نصرتی« شهردار منطقه ۲۲ گفت: موضوع قرارداد ساخت تله کابین تا پایان سال انجام خواهد شد و عملیات اجرایی آن سال آینده آغاز می شود.

این طرح  در  و عمانی ساخته خواهد شد.  ایرانی  گذاران  با مشارکت سرمایه  و  دارد  ایستگاه  و ۶  کیلومتر طول  کابین ۱۰  تله  این 
می کند. عبور  فارس  خلیج  دریاچه  و  چیتگر  جنگل  از  کابین  تله  که  طوری  به  می شود  استفاده  آبشار  منطقه  شمال  ظرفیت  شماره 1467 - دوشنبه  11 دی 1402از 

»محمد انجدانی« صاحبنظر و پیشکسوت باسابقه موی تای 
فعالیت های  تداوم  از  انتقاد  ضمن  فوق،  مطلب  بیان  با 
موازی در این ورزش مبارزه ای اظهار داشت: در کل دنیا 
موی تای را با IFMA می شناسند؛ چرا که مورد تایید کمیته 
بین المللی المپیک IOC است و در تمام بازی های معتبر 
شرکت دارد. امروزه همه کشورها در موی تای از ساختاری 
منسجم و یکپارچه به نام فدراسیون برخوردار هستند.  حتی 
کشورهای آفریقایی هم صاحب فدراسیون موی تای هستند 
و قرار است به زودی مسابقات قاره ای خود را برگزار کنند . 
آن وقت اینجا با دو شقه کردن موی تای و ایجاد تشکیلات 
بومی، به راحتی قوانین صریح بین المللی ورزش را نادیده 
می گیرند.انجدانی ادامه داد: مایه تعجب است وقتی روی 
یک فستیوال کم اهمیت، اسم مسابقه جهانی می گذارند و 
کسی هم به آنها خرده نمی گیرد. دوستان خود را زیرمجموعه 
یک فدراسیون دولتی می دانند و مدام وعده جذب اسپانسر 
می دهند، آن وقت موقع اعزام که می رسد، مبالغ زیادی از هر 
ورزشکار پول دریافت می کنند؟ کدام رخداد جهانی را سراغ 

دارید که سه هموطن در یک وزن حاضر باشند؟!
سرمربی تیم بزرگسالان موی تای IFMA سپس تصریح کرد: 
آقایان به بهانه برخورداری از مجوز شورای برون مرزی، درصدد 
گل و بلبل نشان دادن اوضاع و مهم جلوه دادن اعزام های 
خود هستند . اولا اینکه آدرس غلط به وزارتخانه دادن هنر 
شورای  مجوز  اخذ  صرفا  معیار  و  ملاک  اگر  ثانیا  نیست. 
یک  در  شرکت  امکان  کنون  تا  چرا  پس  بود،  برون مرزی 
رویداد رسمی و مورد تأیید IFMA را پیدا نکرده اند؟! آن هم 
از کامبت گیمز ریاض که در نهایت با اعزام ورزشکار عضو 
ایفمای ایران و کسب مدال طلا توسط وی همراه بود. همه 
هم شاهد بودند که آقایان با چه عنوان و سمتی عازم ریاض 
شدند و کل دستاوردشان هم گرفتن چند عکس یادگاری با 
دبیرکل IFMA بود. حتما این را هم می خواهند کتمان کنند؟

ادوار  در  موی تای  ملی  تیم های  هدایت  سابقه  که  انجدانی 
مختلف را در کارنامه خود دارد در بخش دیگر صحبت های خود 

عنوان کرد: آقایان صریح و شفاف بگویند که به جز چند انتصاب 
نمایشی، جمع کردن سیاهی لشکر،  اعزام به یک فستیوال، 
چند مسابقه داخلی بدون فایده و صدور کلی احکام خان و 
مربیگری و داوری، چه گلی بر سر ورزش کشور زده اند؟! تا کنون 
در کدام مسابقه جهانی و معتبر توانسته  اند شرکت و شاخص 
فقط  موی تای  از  ببخشند؟  ارتقاء  را  ایران  ورزش  مدال آوری 
اسمش را یدک می کشند؛ اما در عمل هیچ بازدهی و خروجی 
تاکنون برای ورزش کشور نداشته اند. شناسنامه های موی تای به 
خوبی به این نکته واقفند که دوران طلایی این ورزش متعلق به 
جواد نصیری است و اکنون نیز به هیچ قیمتی حاضر نیستند 

از همکاری با این مجموعه شانه خالی کنند.
این  در  کرد:  خاطرنشان   IFMA موی تای  فنی  کمیته  دبیر 
مدت  همه مدل سنگ اندازی را در مسیر فعالیت  این رشته 
از تخته کردن درب  آقایان حتی  بوده ایم.  در کشور شاهد 
باشگاه ها و خانه نشین کردن مربیان هم مضایقه نکردند. 
برای  پافشاری  که  باشد  پاسخگو  باید  فدراسیون  معتقدم 
انتقال و زیر نظر گرفتن رشته ای که توانایی مستقل شدن 

را دارد، ثمره اش چه بوده و از این انتقال آیا به اهداف خود 
رسیده است؟

وی یادآور شد: چه به مزاج آقایان خوش بیاید و چه نیاید باید 
 IFMA بپذیرند که در مورد موی تای تنها رویدادهای رسمی
است که از اعتبار و اهمیت در بعد بین المللی برخوردار است 
ومسابقات سایر سازمان ها در حد همان فستیوال و جشنواره 
است. قهرمانان باید به این نکته توجه داشته باشند.انجدانی 
در پایان تأکید کرد: حالا که کیومرث هاشمی به عنوان یک 
مدیر ورزشی کارکشته، سکان هدایت  وزارتخانه کلیدی ورزش 
و جوانان را به دست گرفته، از او انتظار می رود که موی تای را 
در اولویت قرار دهد و رشته ای را که با داشتن مخاطبان زیاد 
به  خصوص از نسل جوان قابلیت های بالایی در بعد بین الملل 
و کسب موفقیت در مسابقات مهم دارد، سر و سامان ببخشد. 
مطمئنا این ورزش با درایت نماینده انحصاری خود و کمک 
همه دلسوزان واقعی موی تای قادر خواهد بود برای ورزش 
این مرز و بوم مثمر ثمر بوده و پرچم پرافتخار میهن مان را در 

میادین مهم به اهتزاز درآورد .

 

در شهر

در تفاهم نامه فی مابین مطرح شد؛
ایفای نقش دانشجویان در حل 

مشکلات شهری
شهری  سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  رئیس 
شهرداری کرج از  انعقاد تفاهم نامه همکاری علمی، 
پژوهشی بین این سازمان و مؤسسه آموزشی عالی 

رسام خبر داد.
به گزارش دنیای هوادار؛ »علیرضا عاقلی« بیان کرد: 
به منظور توسعه و گسترش همکاری های آموزشی، 
تجارب  و  دانش تخصصی  از  بهره مندی  و  پژوهشی 
توانمندسازی  و  آموزشی  نیازهای  رفع  جهت  علمی 
منابع انسانی در راستای تحقق و تقویت اهداف تعیین 
شده، تفاهم نامه همکاری های آموزشی، پژوهشی بین 
سازمان سیما منظر کرج و مؤسسه آموزش عالی رسام 
راستای  در  تفاهم نامه  این  افزود:  وی  شد.  منعقد 
اجرای سیاست استفاده بهینه از ظرفیت های نیروی 
علمی،  قابلیت های  و  امکانات  و  متخصص  انسانی 
پژوهشی مؤسسه آموزش عالی رسام و با هدف تشویق 
و حمایت از پروژه های مشترک در حوزه های مرتبط با 
مدیریت شهری به ویژه فضای سبز و زیباسازی امضاء 
شده است. عاقلی با بیان اینکه برگزاری کارگاه های 
مختلف، کلاس های آموزشی و سمینارهای تخصصی 
مرتبط، از برنامه های آتی است که با همکاری مراکز 
علمی پژوهشی اجرایی خواهد شد، گفت: از ظرفیت 
پیشبرد  برای  آموزشی  مراکز  و  دانشگاه ها  علمی 
اهداف مدیریت شهری استفاده می کنیم و پروژه های 
عمرانی و فضای سبز این سازمان بایستی با پیوست 

مطالعاتی و پژوهشی انجام شود.

 با برگزاری دوره های آموزشی مستمر
 انجام می شود؛

 ارتقای سلامت اجتماعی
 در شهر کرج

و  اجتماعی  فرهنگی،  سازمان  رئیس  و  معاون شهردار 
دوره های  جدید  مرحله  گفت:  کرج  شهرداری  ورزشی 
عموم  برای  اجتماعی  سلامت  خانه های  در  آموزشی 

خانواده های کرجی برگزار می شود.
سلامت  خانه های  کرد:  اظهار  اشتری«  »امیر 
ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی،  سازمان  اجتماعی 
را  آموزشی  دوره های  جدید  مرحله  کرج،  شهرداری 
برگزار می کند. وی  برای عموم خانواده های کرجی 
مستمر  صورت  به  آموزشی  دوره های  این  افزود: 
فرهنگی،  سازمان  نظارت  تحت  فرهنگی  مراکز  در 
خواهد  برگزار  کرج  شهرداری  ورزشی  و  اجتماعی 
شد و خانواده ها از محتوای کاربردی این دوره های 
دوره های  گفت:  می شوند.اشتری  بهره مند  آموزشی 
زندگی،  مهارت های  موضوع های  با  آموزشی  جدید 
فرزندپروری در بحران نوجوانی، مهارت های ارتباطی 
ویژه بانوان آسیب دیده، کنترل خشم، سلامت روان 
در جوانان و بزرگسالان و تربیت جنسی نوجوانان، 
است  ذکر  می شود.شایان  برگزار  مختلف  مراکز  در 
شهروندان جهت اطلاع از آدرس خانه های سلامت 
و روز و ساعت کلاس های آموزشی، با شماره تلفن 

۳۲۷۳۰۲۷۱ تماس حاصل کنند.

انتقادات تند سرمربی تیم موی تای بزرگسالان کشور؛

 محمد انجدانی: دود تصمیمات  محمد انجدانی: دود تصمیمات غیرکارشناسیغیرکارشناسی به چشم به چشم
  قهرمانان موی تای رفته استقهرمانان موی تای رفته است

البرز  استان  جاده ای  نقل  و  و حمل  راهداری  مدیرکل 
از برقراری ۲۱ هزار و ۵۶۱ تماس با سامانه ۱۴۱ در این 

استان در آذر ماه خبر داد.
به  اشاره  با  زندی فر«  »علی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
فعالیت سامانه ۱۴۱ در استان البرز گفت: این سامانه با 
هدف ارائه خدمت به هموطنان و کاربران جاده ای برای 
برای  برنامه ریزی  و  ترافیک  از وضعیت  بیشتر  آگاهی 

زمان سفر تهیه شده است و کاربران جاده ای می توانند 
وضعیت  از  سامانه  این  با  ارتباط  برقراری  از  پس 
ترافیکی راه ها، وضعیت آب و هوای مسیرها، انسدادها، 
محدودیت های اعمال شده مطلع شوند و شکایات خود 

در حوزه راه ها را ثبت کنند.
وی افزود: پیش از این سامانه پاسخگویی تلفنی ۱۴۱ 
در تهران متمرکز بود اما به منظور کاهش حجم صف 

انتظار تماس گیرندگان، تسلط بیشتر اپراتورهای استانی 
و  تمرکززدایی  استحفاظی،  حوزه  راه های  اطلاعات  از 
امکان پاسخگویی توسط سایر استان های معین، اطلاع 
مستقیم مدیران کل استان ها از مشکلات و رسیدگی در 
کمترین زمان و اقدام واکنش سریع در مواقع ضروری، 
این  اطلاع یابی و اطلاع رسانی وقایع  در  افزایش دقت 

سامانه به استان ها واگذار شده است.

مدیرکل راهداری البرز خبر داد: 

ثبت بیش از ۲۱ هزار تماس با ســامانه ۱۴۱ البرز

سرمربی تیم بزرگسالان موی تای IFMA گفت: حدود دو سال است که با تصمیمات غیرکارشناسی، جامعه موی تای را از مسیر اصلی 
خود منحرف کرده اند و دود آن هم بیش از همه به چشم قهرمانان این رشته رفته است. منطقی به نظر می رسد که شهامت به خرج 

داده و با عذرخواهی از خانواده موی تای، کنار رفته تا اداره این ورزش مدال آور توسط سکان دار اصلی آن انجام گیرد.

فرهاد غلامعلی

روزنامه

55
مکث 

استانها
شد صادر  البرز  گردشگری  شهرک  اولین  اصولی  موافقت 
مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی استان البرز از صدور موافقت اصولی اولین شهرک گردشگری استان 
با سرمایه گذاری ۲۸ هزار میلیارد ریال خبر داد.»رحیم خاکی« گفت : قرار است این شهرک گردشگری با مشارکت بخش 
شماره 1466 -یکشنبه  10 دی 1402خصوصی و اشتغالزایی بیش از ۵۵۰ نفر در شهرستان ساوجبلاغ احداث شود.

بینش علمی به مقوله 
و  اساسی  نیاز  ورزش 
برای توسعه  ورزش مباحثی  ناپذیری است و  انکار 
به  اگر  که  می طلبد  را  ورزش  در  مدیریت  جنس  از 
صورت کاربُردی در آید و با شرایط  جامعه منطبق شود 
باشگاه های کشور  در  موجود  از چالش های  بسیاری 

مرتفع خواهد شد. 
کیومرث  مهندس  آمدن  کار  روی  با  کنونی  در شرایط 
هاشمی وزیر محترم ورزش و جوانان در کمتر از سه ماه  
برنامه ریزی بهتری را شاهد هستیم، هر چند که نسبی 
است اما اگر این روند تداوم داشته باشد، می توان به 

آینده ورزش در سطح کلی امیدوار بود.
ایران در ورزش آسیا و جهان، جایگاه نسبتا خوبی دارد، 
اما با سرعت کُندی به پیش می رویم و باید با توجه 
به شرایطی که برای ورزش فراهم شده است با شتاب 
بیشتری ورزشمان را توسعه دهیم؛ به ویژه در رشته های 
شیرجه،  و  شنا  وزنه برداری،  کُشتی،  نظیر   مدال آور 
دوچرخه سواری، جودو، تکواندو، کاراته، تنيس و تنيس 

روی میز و ...
اما ورزش های تیمی مانند  بسکتبال، والیبال و فوتبال 
از  ناشی  اخیر  در سال های  دارند که  بحث جداگانه ای 
بوده اند  زودگذر  و  گرایی مقطعی  نتیجه  نگری،  سطح 
که لطمات زیادی به این رشته های مورد علاقه مردم 
وارد شده که باید ضعف های موجود در دو بخش علمی 

وعملی به حداقل برسند.
نگارنده بر این باور یقین دارد که رسانه ها وظیفه دارند 
ورزش  جامع  طرح  به  مسئول  غیر  افراد  برخوردهای 
کشور را مورد انتقاد قرار دهند تا مباحث علمی ورزش 
اندیشمندانه بررسی شود و جهت عملیاتی شدن ارائه 
بین  مراکز علمی و همنوردی  بین  تعامل  گردد.ایجاد 
مدیران عرصه ورزش و دستیابی به آخرین یافته های 
علمی کاربُردی با استمرار و تعمیق این حرکت و مرتبط 
نمودن آن با توسعه، توسعه مُبتنی بر دانایی به ورزش 
ورزشی  که مدیریت  به شرطی  البته  ببخشند.  عینیّت 
برنامه ریزی، توسعه صنعت ورزش،  با مدیریت  باید  را 
توسعه مدیریت در منابع انسانی، امکانات، زیرساخت ها 
که  کنیم  کرد.قبول  همسو  ورزشی  مُدرن  وتجهیزات 
دوران مدیریت سنتی در حال سپری شدن است و هرچه 
سریعتر باید با شتاب بیشتر در راستای مدیریت نوین 
علمی حرکت کنیم تا فاصله علم و ورزش حتی الامکان 

کم شود تا بتوانیم گام های تأثیر گذاری در جهت علمی 
کردن ورزش برداریم.

و  قابلیت ها  به  باید  ورزش،  طبیعی  گستره  با 
توانمندی های ورزشکاران در زمینه های گوناگون توجه 
راه تحقق  بر اساس قانون در  آید و  بیشتری به عمل 
اهداف میان مدت و درازمدت گامی اساسی برداشت و 
نوجوانان  فراغت جوانان و  اوقات  برای  از غنی سازی  
نیز نبایدغافل بمانیم، تا در اهتمام به تقویت نگرش 
علمی در امر مدیریت ورزشی به نتایج ارزشمندی دست 
پیدا کنیم. در فرهنگ اسلامی بَر سلامت انسان توأم با 
دانایی و توانایی تأکید شده است تا جایی که در قرآن 
کریم آمده است *و زاده بسطه فی العم و الجسم* تکیه 
بر  وجود بسط و  ارتباط بین ورزش، دانایی و توانایی 
نگاه  در  را  نوینی  عرصه های  که  اعتقادی  باورهای  در 
بالندگی  را زمینه ساز  به مقوله ورزش می گشاید و آن 
استعدادها و توانایی برای ارائه خدمات خالصانه فردی 

و اجتماعی می کند. 
مقام رهبری نقش ویژه ای برای ورزش در سرافرازی ملی 
کشور قائل هستند و بارها در جمع ورزشکاران مدال آور 
که   جامعه ای  فرموده اند:  پیشکسوتان  و  مربیان  و 

می خواهد در دنیا سرافراز باشد و استقلال بدست آورد 
و در عرصه های سیاسی، نظامی و اقتصادی پیروز شود، 
نیازمند به مردمی سالم، با نشاط و برخوردار از قدرت 
بدنی است تا با کسب عناوین قهرمانی پرچم مقدس 

کشورمان را در میادین بزرگ جهانی به اهتزاز در آورد.
لذا آحاد جامعه به ویژه نوجوانان و جوانان باید آموزش 
مهرورزی، همزیستی مسالمت آمیز اجتماعی، عدالت 
و   صدر  سعه  پذیری،  مسئولیت  ظلم ستیزی،  جویی، 
خویشتن داری در هنگام عصبانیت را در سطوح مختلف 
روحیه  دارای  مهم تر  همه  از  و  نمایند  رعایت  ورزشی 
جوانمردی باشند و عدالت گستری را در ورزش عینیت 

ببخشند.
نهادهای  و  دستگاه ها  پژوهشی،  مراکز  و  دانشگاه ها 
علمی  نیازهای  به  پاسخگویی  با  می توانند  ورزشی 
وتخصصی در ورزش کمک های شایان توجهی در رشد و 
بالندگی ورزش کشور ایفا نمایند، به همین خاطر بهتر 
این است تا با گسترش تعامل وهمکاری بین نهادهای 
علمی ورزشی با فدراسیون ها و هيئت های ورزشی را  در 
این روند تسریع ببخشیم و راه های علمی نمودن ورزش 

کشور را هموار کنیم.

 

در شهر

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان:
وزارت نیرو برای کم آبی اصفهان 

بسته ویژه فراهم کند
گفت:  اصفهان  استانداری  بحران  مدیریت  مدیرکل 
برای کم آبی  باید  نوبت اصفهان فرا رسیده و  امروز 
اصفهان وزارت نیرو بسته ویژه ای را فراهم کند چرا 

که رودخانه زاینده رود خشک است.
به گزارش دنیای هوادار؛ »منصور شیشه فروش« در 
جلسه ستاد مدیریت بحران اردستان، اظهار کرد: در 
بلایای  اثرات  کاهش  و  زلزله  برابر  در  ایمنی  هفته 
طبیعی قرار داریم که در کشور بعد از وقوع زلزله بم 
انتخاب شده  دلیل  این  به  در سال ۸۲، یک هفته 
که برگزاری همایش ها، مانورها و برگزاری جلسات 
ستاد مدیریت بحران جزو برنامه های این هفته است.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با اشاره 
به معین بودن اصفهان در کمک رسانی به استان های 
همجوار، یادآور شد: سال گذشته در برخی از مناطق 
غرب استان که درگیر بحران برف بودند همه امکانات 
از دیگر مناطق استان به این مناطق خدمت رسانی 
کرد همچنین در سیل روستای نهوج اردستان نیز از 

نقاط مختلف استان برای کمک رسانی آمدند.
جهاد  همکاری  با  کرد:  خاطرنشان  فروش  شیشه 
کشاورزی و آب منطقه ای استان مسائل طرح های 
اشتغالزایی این شهرستان که نیاز به آب دارند برطرف 
خواهد شد و آب منطقه ای برای تأمین آب فضای 

سبز شهرداری های اردستان کمک کند.
وی تصریح کرد: منابع طبیعی حتماً تعهدات خود 
را در جهت تسریع در اجرای طرح پخش سیلاب در 
انجام  هستند  حادثه خیر  که  روستاهایی  بالادست 
دهد.مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان ابراز 
کرد: متوسط افت آب های زیرزمینی در سال یک متر 
شناسایی شده و در دشت اصفهان، برخوار، اردستان 
و مهیار این موارد رخ داده و سازمان زمین شناسی 
است.شیشه  متر  سانتی   ۱۸ تا   ۴ بین  کرده  اعلام 
شهرهای  در  مدرسه   ۴۰ حدود  شد:  یادآور  فروش 
اصفهان، فلاورجان و برخوار به دلیل فرونشست زمین 
تخلیه شده و تنها راهکار در حوزه فرونشست زمین 
آب  تغذیه سفره های  و  رود  زاینده  رودخانه  احیای 

زیرزمینی است.
وی تأکید کرد: موضوع آلودگی هوا به خشکی زاینده 
رود نیز مربوط است، امروز نوبت اصفهان فرا رسیده 
و باید برای کم آبی اصفهان وزارت نیرو بسته ویژه ای 
را فراهم کند چرا که رودخانه زاینده رود خشک است، 
تالاب بین المللی گاوخونی حدود ۹۸ درصد آن بی 

آب بوده و به کانون گرد و غبار تبدیل شده است.
ادامه  اصفهان  استانداری  بحران  مدیریت  مدیرکل 
داد: مطابق پیش بینی های سازمان هواشناسی کشور 
یک  از  بیش  اصفهان  در  و  نشد  محقق  بارندگی ها 
ماه شرایط سکون و پایداری مطلق جو ایجاد شد و 
غلظت آلاینده های جوی افزایش پیدا کرد که در این 

راستا محدودیت هایی اعمال شد.
شیشه فروش بیان کرد: طرح نهضت درختکاری ابلاغ 
شده و کشور ما نیز در کنوانسیون جهانی تغییرات 
آب و هوا شرکت کرده که قرار شده در ظرف چهار 
سال یک میلیارد نهال کاشته شود و از این مقدار 
۲۰ میلیون نهال سهم استان اصفهان بوده که پیش 
شود. نهال کشت  میلیون  امسال ۴  می شود  بینی 
وی گفت: در راستای طرح جامع آبخیزداری کشور 
به تمام معادن و صنایع ابلاغ شده که ماشین آلات 
را باید در اختیار قرار دهند و آب منطقه ای نیز برای 
ساماندهی رودخانه ها باید کمک کند و منابع طبیعی 
در شهرستان باید در این راستا اولویت ها را رصد کند.

لزوم دیدگاه علمی به مقوله لزوم دیدگاه علمی به مقوله ورزشورزش اصغرقلندری

و  جابه جایی  اینکه  بیان  با  شهرسازی  و  راه  وزیر 
ترانزیت کالا بین ایران و آذربایجان ۲ برابر می شود، 
و  ایران  کشور   ۲ ترانزیتی  درصدی   ۱۰۰ رشد  گفت: 

آذربایجان دور از دسترس نیست .
به گزارش دنیای هوادار، »مهرداد بذرپاش« در آئین 
بهره برداری از روگذر موقت پایانه مرزی آستارا اظهار 
با  ارتباطی  توسعه  سیزدهم  دولت  سیاست  کرد: 
همسایگان است.وی با اشاره به فرصت های روابط 
تجاری ایران و آذربایجان افزود: توسعه ترانزیتی بین 
ایران و آذربایجان در بخش های مختلف رشد قابل 
توجهی داشته است.وزیر راه و شهرسازی از ترانزیت 
کشور  دو  بین  کالا  تن  میلیون  نیم  و  یک  حدود 
ایران و آذربایجان خبر داد و اضافه کرد: توسعه روابط 
ایران و آذربایجان در بخش های مختلف مورد تاکید 

دو طرف است.بذرپاش با بیان اینکه شبکه ترانزیتی 
روگذر  پل  احداث  گفت:  می شود،  تقویت  کشور 
موقت پایانه مرزی آستارا بخشی از مشکلات تردد 
را در این منطقه رفع می کند.وی با اشاره به اینکه 
پایانه مرزی آستارا از پایه های قدیمی گیلان است، 

پاسخگویی  ظرفیت  و  گنجایش  پایانه  این  افزود: 
نیازهای امروز را ندارد و احداث زیرساخت های جدید 
مرزی مورد تاکید است.وزیر راه و شهرسازی با بیان 
اینکه پل قدیمی آستارا مقاوم سازی شود، گفت: 
افزایش ظرفیت پل قدیمی پایانه آستارا در دستور 

کار قرار دارد.
بذرپاش با بیان اینکه جابه جایی و ترانزیت کالا بین 
ایران و آذربایجان دو برابر می شود، گفت: رشد ۱۰۰ 
درصدی ترانزیتی دو کشور ایران و آذربایجان دور از 
دسترس نیست .وی با بیان اینکه توافقات راهبردی 
خوبی بین دو کشور ایران و آذربایجان ایجاد شده 
است، افزود: روابط ایران و آذربایجان در بخش های 
فرهنگی  و  اقتصادی  سیاسی،  تجاری،  مختلف 

تقویت می شود.

وزیر راه و شهرسازی: 

جابــه جایی و ترانزیت کالا بین ایران و آذربایجان ۲ برابر می شــود

اصلاحیه آگهی
 پیرو آگهی با عنوان مناقصه و مزایده عمومی ردیف های سوم و چهارم آگهی با موضوع پروژه مزایده بهره برداری از تابلوهای استرابرد مجموعه الف به شماره 
فراخوان 5002050288000032 و مجموعه ب به شماره فراخوان 5002050288000033 که در دو نوبت به تاریخ های 1402/09/29 و 1402/10/06 به چاپ رسیده است، 
بدینوسیله اعلام می دارد مبلغ پایه هر دو مزایده از 24/000/000/000 ریال به 16/279/200/000 ریال مبلغ سپرده شرکت در هر دو مزایده ذکر شده از مبلغ 1/200/000/000 

ریال به 813/960/000 ریال  اصلاح می گرد.
شناسه آگهی : 1632664شهرداری فردیس



روزنامه

ورزش66
افتاد تعویق  به  ماه   ۳ تجارت  جامع  سامانه  در  طافروشان  سرمایه  ثبت 

»نادر بذرافشان« رئیس اتحادیه طلا و جواهر تهران با اشاره به جلسه ۴ ساعته در وزارت کشور درباره حواشی اجرای مفاد 
قانونی در نظر گرفته شده در سامانه جامع تجارت و سامانه مؤدیان، گفت: طبق این توافقات انجام شده در این جلسه 

ثبت اطلاعات و سرمایه در سامانه جامع تجارت فعلا سه ماه تعلیق شد. شماره 1467 - دوشنبه  11 دی 1402

 آگهي تجديد مناقصه عمومي يک مرحله اي 
)شماره 192/ي ج/1402(

شرکت آب و فاضلاب استان البرز در نظر دارد اجراي شبکه فاضلاب واقع در لاله 5 و ٦ شرقي محدوده باغستان غربی و احداث ديوار حائل 
در حريم نهر دلمبر واقع در محدوده کرج بزرگ )باغستان( از محل منابع داخلي شرکت را از طريق مناقصه عمومی و به پيمانکار واجد شرايط 

و دارای حداقل رتبه 5 در رشته آب و ابنيه واگذار نمايد.
کليه مراحل برگزاری مناقصه از دريافت اسناد مناقصه تا ارائه پيشنهاد مناقصه گران و بازگشايي پاکت ها از طريق درگاه سامانه تدارکات 
الکترونيکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir با شماره فراخوان 200200518٦000192 انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در 

صورت عدم عضويت قبلی, مراحل ثبت نام در سايت مذکور و دريافت گواهي امضاي الکترونيکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.
برآورد پروژه, مدت اجراي پروژه، نوع و مبلغ تضمين شرکت در مناقصه: برآورد بر اساس فهارس بهاء شبکه جمع آوری و انتقال فاضلاب، چاه 
و ابنيه سال  1402, مبلغ ٣8.٦8٣.50٦.21٦ ريال و مدت اجراي کار 1 )يک( ماه شمسی و مبلغ تضمين شرکت در مناقصه 1.450.505.18٦ 
ريال  به صورت واريز نقدی به حساب شرکت, ضمانتنامه بانکي، چک تضمين شده بانکی و يا مطالبات قطعی تاييد و بلوکه شده نزد شرکت 

آب و فاضلاب استان البرز می باشد.
مهلت تحويل اسناد مناقصه: مناقصه گران علاوه بر بارگذاري فايلهاي PDF تا ساعت 19 روز شنبه مورخ 1402/10/٣0، موظف به ارائه تضمين 

شرکت در مناقصه در پاکت لاک و مهر شده تا پايان ساعت اداری همان روز به دبيرخانه شرکت آب و فاضلاب استان البرز می باشند.
تاريخ بازگشايي پاکات: ساعت 1٣:٣0 روز يکشنبه مورخ 1402/11/01 خواهد بود.

نحوه دريافت اسناد مناقصه: داوطلبان مي توانند به منظور دريافت اسناد مناقصه از تاريخ 1402/10/10 تا ساعت 19 روز پنجشنبه مورخ 
1402/10/14 از طريق سامانه ستاد به آدرس www.setadiran.ir اقدام نمايند. تلفن تماس: ٣2117149 - 02٦

ساير اطلاعات و جزئيات در اسناد مناقصه مندرج است. 
جهت کسب اطلاعات بيشتر به سايت پايگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات به آدرس )iets.mporg.ir( مراجعه نماييد./192٦9 

شناسه آگهی : 1٦29584 شرکت آب وفاضلاب استان البرز

پایانی  هفته  که  حالی  در 
نیم فصل نخست بیست و 
سومین دوره لیگ برتر فوتبال ایران در حال برگزاری است، 
اخباری در خصوص وضعیت مدعیان قهرمانی و همچنین 
فوتبال جهان منتشر شده است که شاید بعضی از معادلات را 
در زمستان پیش رو دگرگون ساخته و شرایط متفاوتی را رقم 
بزند. با این مقدمه نگاهی به حواشی چند روز اخیر فوتبال 

ایران و جهان خواهیم انداخت: 

شرایط مبهم سرخابی ها در بورس
بارها  اقتصاد  و  فوتبال  عرصه  متخصصان  و   کارشناسان 
بدین موضوع اشاره کرده اند که ورود دو باشگاه استقلال و 
پرسپولیس به بورس و فرابورس نمی تواند به بهبودی اوضاع 
آنان منجر گردد و راهکار خصوصی سازی باید تغییر کند. در 
همین راستا فرابورس ایران با صدور اطلاعیه ای اعلام کرد 
به دلیل نبود متقاضی، عرضه بلوک  پنجاه و یک درصدی دو 
باشگاه  استقلال  و پرسپولیس در روز دوازدهم دی ماه، انجام 
نمی شود. "با توجه به شرایط اعلام شده مشتریان پرسپولیس 
با پرداخت دویست و ده میلیارد تومان نقد و یک هزار و نهصد 
با سود بیست و سه  اقساط شش ساله  میلیارد تومان در 
درصد، می توانستند مالک نیمی از سهام باشگاه پرسپولیس 
شوند.  سهام باشگاه استقلال نیز با قیمت یک هزار و هشتصد 
میلیارد تومان عرضه می شد که خریداران یکصد و هشتاد 
میلیارد  بیست  و  و یک هزار و ششصد  نقد  تومان  میلیارد 
تومان در اقساط شش ساله باید پرداخت می کردند که مبلغ 
اقساطی مشمول سود می شود." در حقیقت باید اعتراف کرد 
که دو باشگاه استقلال و پرسپولیس به جز هواداران میلیونی 
و یک برند ورزشی، سرمایه  دیگری ندارند که توجه خریداران 
را  به خود جلب کنند و از طرفی مناسبات مدیریتی در آن به 
طرز عجیبی مبهم است که پیش بینی لازم را برای خریداران 
غیر ممکن کرده است. با این حال گفته می شود پتروشیمی 
خلیج فارس و شرکت شستا از سوی دولت برای خرید سهام 
استقلال و پرسپولیس مأمور شده اند و این به معنای ادامه 

مدیریت دولتی سرخابی های ایران می باشد. 

مورایس در سپاهان ماندنی می شود
موضوع جدایی سرمربی پرتغالی سپاهان در انتهای فصل 
مطرح  رسمی  غیر  طور  به  جاری  فصل  ابتدای  و  گذشته 
شده بود. با این حال اخبار منتشر شده حکایت از این دارد 
که سرمربی سپاهان، در چند روز گذشته بارها به مسئله 

جدایی از سپاهان فکر کرده و حتی این موضوع را با مدیران 
باشگاه در میان گذاشته است. گفته شده است علت اصلی 
تصمیم ژوزه مورایس  اتفاقات دو بازی اخیر این تیم مقابل 
حریفان است. جایی که تیم فوتبال سپاهان بعد از دریافت 
مصدومیت  و  آلومینیوم  مقابل  بازی  در  قرمز  کارت  سه 
رامین رضاییان در شرایطی خود را به مسابقه حساس مقابل 
گل گهر سیرجان رساند که در شب مسابقه شش بازیکن تیم 
بازیکنی  با طلایی پوشان محروم شدند؛ شش  از همراهی 
که قراردادهای آنها بندهایی دارد که باید از سوی مدیران 
سپاهان تصحیح می شدند. باید دید با مطرح شدن کسر 
قراردادها، سرمربی پرتغالی سپاهان راضی به ادامه فعالیت 

در این تیم خواهد شد؟ 

پرسپولیس و پنجره زمستانی
یحیی گل محمدی به شدت از وضعیت تیمش در لیگ جاری  
را  تیمش  نقاط ضعف  سرخ پوشان  سرمربی  است.  ناراضی 
ویژه ای  برنامه  نیم فصل  تعطیلات  برای  و  کرده  شناسایی 
دارد. گل محمدی نیاز تیمش را جذب یک مهاجم ششدانگ، 
یک هافبک دفاعی مقتدر و یک وینگر پرانرژی اعلام کرده 
پنجره  در  را  او  نظر  مورد  بازیکنان  باشگاه  است  امیدوار  و 
زمستانی جذب کند. این درحالی است که میلاد سرلک و 

از  جدایی  آستانه  در  علت مشمول شدن  به  عمری  محمد 
از طرفی در خط حمله یورگن لوکادیا  پرسپولیس هستند. 
مهم ترین نامی است که برای حضور در اردوی پرسپولیسی ها 
مطرح گردیده است. آنچه مسلم است اینکه قرمزپوشان برای 
جایگزینی و یا ترمیم نقاط ضعف خود  ابتدا به بازار داخلی 

چشم داشته و سپس به دنبال گزینه های خارجی هستند.

نیازهای استقلال در نیم فصل
استقلال برای مدعی ماندن نیاز به جذب چند بازیکن تراز 
اشاره کرده  نیز  تیم  این  را سرمربی  این موضوع  دارد.  اول 
است. در حقیقت آبی پوشان به غیر از دروازه در تمام خطوط  
با مشکلاتی روبرو هستند. به این موضوع باید جدایی قریب 
الوقوع ابوالفضل جلالی به علت مشمول شدن را هم اضافه 
کرد. با این حال جواد نکونام لیست خود را تحویل باشگاه 
داده و منتظر است برخلاف ابتدای فصل، این لیست مشمول 
بخشنامه و قوانین  زودگذر لیگ نشود. دو نکته مهم در مورد 
استقلال قابل اشاره است؛ ابتدا اینکه این تیم دارای هواداران 
میلیونی است و لازم است مشکلات و معضلات این باشگاه 
مرتفع گردد. دوم اینکه به احتمال فراوان استقلال در فصل 
آینده لیگ قهرمانان آسیا، نماینده ایران خواهد بود و با توجه 
به پتانسیل و پیشینه این تیم در خصوص موفقیت و کسب 

جام، لازم است در همین نیم فصل تقویت شود. 

برزیل و نیمکت خالی
تیم ملی برزیل برای حضور قدرتمندانه در مسابقات مقدماتی 
جام جهانی بدنبال استخدام مربیان بزرگ دنیاست. این در 
حالی است که گزینه های مورد نظر فدراسیون فوتبال برزیل 
شرایط مبهمی داشته و شاید این موضوع تبدیل به بحران 
بزرگ قهرمان پنجگانه دنیا شود. گفته شده است؛ فرناندو 
دینیز، آبل فریرا، ژرژ ژسوس، رناتو گائوچو، ژوزه مورینیو و پپ 
گواردیولا شش گزینه اصلی برزیل برای نشستن روی نیمکت 

داغ این تیم هستند. 

بنزما در اندیشه خروج از عربستان
شرایط کریم بنزما بعد از مصدومیت در الاتحاد عربستان 
مبهم شده است. او بعد از رفع مصدومیت آنطور که مورد 
انتظار هواداران الاتحاد بود ظاهر نشد و گفته شده است: 
پس از دیدار برابر النصر که با شکست سنگین پنج بر دو 
ببرهای شهر جده به پایان رسید، کریم بنزما با انتقاد شدید 
این ستاره فرانسوی تصمیم گرفت  هواداران روبرو شد و 
تا حساب اینستاگرام خود را غیر فعال کند. از طرفی بنزما 
این موضوع  و  نداشته  الاتحاد  در تمرینات  حضور کاملی 
در دوره ای که نونو سانتو سکان هدایت الاتحاد را بر عهده 
داشت، چندین بار توسط ستاره فرانسوی تکرار شده بود. 
ستاره  به  را  عربستان  خروج  درب های  شاید  که  جریانی 

فوتبال جهان نشان بدهد. 

خشم رونالدو

کریستیانو رونالدو عکس العمل جالبی به انتخاب بهترین های 
جهان توسط فدراسیون بین المللی آمار و تاریخ فوتبال نشان 
داده است. بر اساس اعلام این فدراسیون ارلینگ هالند به 
عنوان  بهترین بازیکن سال 202٣ فوتبال جهان معرفی شده 
و کیلیان امباپه  و لیونل مسی در رده های دوم و سوم قرار 
در  النصر  پرتغالی  رونالدو ستاره  در همین خصوص  دارند. 
اینستاگرام و زیر پست مربوط به اول شدن هالند و سوم 
شدن مسی در حساب کاربری نشریه ابولای پرتغال، با چند 
ایموجی خنده واکنش داده است. حرکتی که بسیاری آن 
ارزیابی کرده اند. رونالدو در دو ماه اخیر  را طعنه به مسی 
بارها با لایک کردن و گذاشتن کامنت های این چنینی زیر 
سؤال  زیر   202٣ سال  در  را  مسی  عملکرد  که  پست هایی 

می برند، خبرساز شده است.

فوتبال ایران و جهان از دریچه»دنیای هوادار «؛

از شرایط مبهم سرخابی ها در بورس تا خشم رونالدو از فدراسیون بین المللی آمار

خارج از گود

معاون فرهنگی اجتماعی پلیس فتا 
فراجا با تأیید دسترسی غیر مجاز یک 
اشتراک  اطلاعات  به  هکری  گروه 
در  گفت:  فود  اسنپ  کاربران شرکت 
و  اهمال  گونه  هر  مشاهده  صورت 
سهل انگاری موضوع برای پیگیری به 

مراجع قانونی منعکس خواهد شد.
سرهنگ  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
اطلاع  به  افزود:  پاشایی  رامین 
هموطنان عزیز و به خصوص کاربران 
این شرکت می رساند که در حال حاضر تیم فنی پلیس فتا در شرکت مذکور 
مستقر می باشد و در حال انجام بررسی های فنی و تخصصی است.وی افزود: بر 
اساس تحقیقات صورت گرفته شرکت اسنپ فود همچنان در حال ارائه خدمات 
به کاربران خود است.معاون فرهنگی اجتماعی پلیس فتا فراجا گفت: با توجه 
به اینکه شرکت مذکور توسط کارشناسان این پلیس در سال جاری چندین 
نوبت مورد ارزیابی و توجیه فنی لازم قرار گرفته اند، در صورت مشاهده هر گونه 
اهمال و سهل انگاری موضوع برای پیگیری به مراجع قانونی منعکس خواهد 
شد.سرهنگ پاشایی خاطر گفت: به محض کسب اطلاعات دقیق تر و مشخص 
شدن ابعاد جدید از این دسترسی غیرمجاز، متعاقبا اطلاع رسانی به هموطنان 

صورت می گیرد.

طبق اعلام فتا فراجا؛ 

هک شدن اطاعات کاربران اسنپ فود 
تأیید شد

حسن صانعی پور 



روزنامه

77 فرهنگ
نامدار کارگردان های  توسط  غزه  تش بس  آ درخواست 

آکی کوریسماکی، بلا تار، کلر دنی، ریوسکه هاماگوچی، کیوشی کوروساوا، کریستین پتزولد، جیا ژانگکه، آپیچاتپونگ ویراستاکول و شماری از 
کارگردان های سرشناس دیگر درخواست آتش بس در غزه را امضا کردند.هرچند کسی فکر نمی کند که بیانیه گروهی هنرمند درباره وحشت غزه 
شماره 1467 - دوشنبه  11 دی 1402بتواند به این وحشت هولناک پایان دهد؛ در عین حال می توان گفت فیلمسازان به عنوان ناظران جهان و رفتار انسان، به ویژه بر صلح تأکید دارند.

عقاید یک 
دلقک

رئال  درام  یک  دلقک«  یک  »عقاید 
معروف ترین  از  یکی  و  غم انگیز  و 
نویسنده  بل«  »هاینریش  رمان های 
آلمانی است. اثری که در سال ۱۹۶۳ 
نوشته شده است. هاینریش بل برای 
نوشتن این رمان در سال ۱۹۷۲ برنده  
جایزه  نوبل شد. هانریش بل در این 
کتاب با فضاسازی قوی و شخصیت 

پردازی جذاب داستانی گیرا به خواننده عرضه کرده است و با تک گویی های بلندش 
تأثیر عمیقی بر مخاطب می گذارد. فروش  آثار  هاینریش بل به ۳۵ میلیون نسخه در 
دنیا رسیده و به ۴۵ زبان نیز ترجمه شده است.بر اساس این کتاب، فیلمی با عنوان 

The Clown و به کارگردانی »وویکش یاسنی« در سال ۱۹۷۶ ساخته شده است. 

معرفی کتاب

روزهای 
عالی  

برای  از لذت بخش ترین رخدادها  یکی 
یک  تماشای  سینما،  علاقه مند  هر 
شاهکار در اواخر دوره کاری یک استاد 
این  است.  سینما  محبوب  و  بزرگ 
که  است  هیجان انگیزی  هدیه  همان 
»ویم وندرس« با »روزهای عالی« به ما 
می بخشد. فیلمساز بزرگ آلمانی، ویم 
هنرمندان  تاثیرگذارترین  از  وندرس، 
معاصر ما محسوب می شود که نه تنها در سینما، بلکه در ادبیات، عکاسی و تئاتر نیز نقش 
بسزایی داشته است. »روزهای عالی« Perfect Days   فیلمی ژاپنی-آلمانی است که چهار 
داستان کوتاه را با هم ترکیب می کند. این فیلم در هفتاد و ششمین جشنواره فیلم کن در 

بخش اصلی نمایش داده شد، و برنده جایزه بهترین بازیگر مرد شد.

معرفی فیلم

در حالی که نسخه نهایی فیلم سینمایی »لاک پشت« 
به کارگردانی بهمن کامیار در حال آماده سازی برای 
ارسال به جشنواره فجر است، فهرست کامل بازیگران 

این فیلم اعلام شد.
و  تهیه کنندگی  به  »لاک پشت«  سینمایی  فیلم 
پایان  آستانه  در  روزها  این  کامیار  بهمن  کارگردانی 
مراحل فنی و رسیدن به نسخه نهایی است تا برای 
حضور در فستیوال های داخلی و خارجی و همچنین 
اکران در سینماهای کشور آماده نمایش شود.پیش 

نازنین  بیاتی،  نازنین  اصلانی،  فرهاد  این  از 
این  بازیگران  به عنوان  ابر  صابر  و  کریمی 
با  حالا  و  بودند  شده  معرفی  سینمایی  اثر 

اعلام نقش آفرینی هومن برق نورد، آزیتا 
جمشید  و  آقاخانی  علیرضا  حاجیان، 
آنها،  تصاویر  اولین  انتشار  و  گرگین 
فهرست بازیگران فیلم سینمایی »لاک 

پشت« کامل شد.
صورت  برنامه ریزی های  به  توجه  با 

گرفته، نسخه نهایی این اثر در روزهای آتی آماده 
شده و برای بازبینی به دبیرخانه چهل و دومین 
دیگر  با  تا  ارائه خواهد شد  فجر  فیلم  جشنواره 
به  سینمایی  رویداد  این  در  حاضر  آثار 
رقابت بپردازد. این فیلم به عنوان سومین 
مقام  در  کامیار  بهمن  سینمایی  بلند  اثر 
کارگردان پس از فیلم های »مرداد« و »در 
وجه حامل«، درامی روانشناسانه با فضایی 

متفاوت محسوب می شود.

فهرست »لاک پشت« تکمیل شد
آزیتا حاجیان، هومن برق نورد در یک فیلم ؛

گ
اث فرهن� م�ی

 

رویداد

مستند »سرود دشت نیمه ور« 
در موزه سینما تماشایی می شود

مستند »سرود دشت نیمه ور« ساخته زنده یاد محمدرضا 
مقدسیان در موزه سینما نمایش داده می شود.

موزه  در  مستند  فیلم های  ویژه  نمایش های  ادامه  در 
مشارکت  با  مستند«  »شب های  عنوان  تحت  سینما 
فیلم  مستند  سینمای  کنندگان  تهیه  صنفی  انجمن 
موزه  فردوس  سالن  پرده  روی  نیمه ور«  دشت  »سرود 
سینما می رود.در سومین نشست »شب های مستند« که 
روز سه شنبه ۱۲ دی ساعت ۱۷ برگزار می شود، حمید 
جعفری مستندساز درباره فیلم صحبت خواهند کردورود 

در این برنامه برای عموم آزاد و رایگان است.

بهزاد فراهانی نمایش نامه  
»بدخیم« را می خواند

با حضور  نمایش نامه نویس«  نشست »صدای  هفتمین 
کانون  توسط  فراهانی  بهزاد  نمایش نامه خوانیِ  و 
برگزار  ایران  تئاتر  مترجمان  و  نمایش نامه نویسان 
می شود.در هفتمین نشست »صدای نمایش نامه نویس«، 
نمایش نامه خوانی  نشست های  سلسله   از  جدید  دور 
ایران،  تئاتر  مترجمان  و  نمایش نامه نویسان  کانون 
نمایش نامه  »بدخیم« نوشته  بهزاد فراهانی، با حضور و 
نمایش نامه خوانی بهزاد فراهانی، ساعت ۱۸ روز یک شنبه 
۱۷ دی  ۱۴۰۲، در تماشاخانه  جوانمرد نمایش نامه خوانی 
صدای  نشست های  سلسه   که  آن جا  می شود.از 
نمایش نامه نویس در نخستین شنبه  هر ماه توسط کانون 
نمایش نامه نویسان و مترجمان تئاتر ایران برگزار می شود، 
هفتمین نشست از این برنامه به دلیل تداخل با برگزاری 
تاریخ  و  روز یک شنبه  در  استثنائا  تئاتر فجر،  جشنواره  
برنامه   این  برگزار خواهد شد.شرکت و ورود در  یادشده 
نمایش نامه خوانی آزاد است، اما به دلیل ظرفیت محدود 
حضور  برای  علاقه مندان  جوانمرد،  سالن  صندلی های 
در این نشست می بایستی با مراجعه به وب گاه تیوال 

بلیت های خود را از قبل رزرو کنند.

 »دلاور سرزمین غرب« 
در نوفل لوشاتو

نمایش »دلاور سرزمین غرب« به کارگردانی رضا ساغریب، 
تعویض  با  همزمان  و  تهیه کننده  و  کارگردان  نظر  با 
مترجم، تغییر نام داد و بالاخره به اجرای عمومی رسید.

نمایش »دلاور سرزمین غرب« با نام قبلی »خالی بند 
دنیای غرب« به نویسندگی جان میلینگتون سینگ، 
امیرمسعود  تهیه کنندگی  و  ساغری  رضا  کارگردانی 
در  را  خود  اجراهای  ماه  دی    ۱۳ چهارشنبه  هیدارن 
»دلاور  می کند.نمایش  آغاز  لوشاتو  نوفل  تماشاخانه 
سرزمین غرب« به کارگردانی رضا ساغری و تهیه کنندگی 
امیرمسعود هیدارن از روز چهارشنبه ۱۳ دی  ماه، هر 
شب ساعت ۲۱ با مدت زمان ۸۵ دقیقه در تماشاخانه  
نوفل شاتو روی صحنه می رود.علاقه مندان به تماشای 
این نمایش، برای رزرو بلیت می توانند به سایت تیوال 

مراجعه کنند.

امین حیایی و امیر جعفری 
می آیند

فیلم سینمایی »هاوایی« به کارگردانی بهمن گودرزی 
از چهارشنبه ۱۳ دی ماه در سینماها اکران می شود.

روز  در  نمایش  دومین جلسه شورای صنفی  و  سی 
یکشنبه ۱۰ دی در خانه سینما برگزار شد.بعد از بررسی 
درخواست ها و موارد مطرح شده،  قرارداد سرگروهی 
فیلم سینمایی »هاوایی« به کارگردانی بهمن گودرزی 
هدایت  پخش  با  شایسته  مرتضی  کنندگی  تهیه   و 
شد.اکران  ثبت  کورش  پردیس  سرگروهی  به  فیلم 
این فیلم کمدی از چهارشنبه ۱۳ دی در سینماهای 
سراسر کشور آغاز خواهد شد و طبق اطلاعات بدست 
آمده خبرنگار ایسنا، در این فیلم امین حیایی، امیر 
جعفری، امیر حسین رستمی، ریحانه پارسا به ایفای 

نقش پرداخته اند.

سیدعزت الله ضرغامی وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 
بدون حضور  و  سرزده  به صورت  شنبه  روز  دستی  صنایع 
ناصری  مرمت  دست  در  و  تاریخی  کاخ  از  خبرنگاران 

شهرستانک کرج بازدید کرد.
میراث  مدیرکل  خاکی«   »رحیم  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز گفت: هدف وزیر 
میراث فرهنگی از بازدید سرزده از کاخ ناصری بررسی میدانی 

نیازهای عمرانی و زیر ساختی این مجموعه بوده است.
وی ادامه داد: با توجه به مشکلات زیرساختی مانند نبود 
برق، گاز، تلفن و جاده مناسب، قرار است نیازهای زیرساختی 
این مجموعه تاریخی توسط وزیر میراث فرهنگی در سطح 

ملی پیگیری و نسبت به رفع آنها اقدام شود.
توسط  پیش  سال  سه  ناصری  تاریخی  کاخ  گفت:  خاکی 
صندوق احیا و توسعه بناهای تاریخی کشور برای مرمت 
 ۷۰ تاکنون  که  شد  واگذار  بخش خصوصی  به  نوسازی  و 
درصد این مجموعه مرمت شده است. تاکنون ۲ هزار میلیارد 

ریال توسط سرمایه گذار خصوصی برای مرمت این مجموعه 
هزینه شده است.

وی افزود: قرار است کاخ ناصری تا سال آینده به عنوان یک 
مجموعه تاریخی، فرهنگی ، گردشگری، پذیرایی، اقامتی و 

موزه تاریخی مورد بهره برداری قرار گیرد. خاکی تصریح کرد: 
وزیر میراث فرهنگی در سفر خود به استان البرز نیز دستور 
لازم برای بهره گیری از ظرفیت گردشگری سد کرج و جاده 

کرج - چالوس صادر کرد.

تا سال آینده؛

کاخ ناصری به روی مردم باز می شود

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۴۶۶ مورخ ۱۴۰۲.۹.۳۰ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای غلامرضا چلنگری هریسی فرزند حسن به شماره شناسنامه ۲۴۸۱۳ به صورت 
شش دانگ یک قطعه باغ به مساحت ۱۱۵.۵۰ متر مربع شامل تمامی شش دانگ پلاک ۲۳۴۷ فرعی از ۲۲ اصلی واقع در کلاک خریداری از مالک رسمی آقای حسن 
خلج و آقای محمد خلج به طور قولنامه ای که مالکیت نامبرده در صفحه ۳۱۷ دفتر ۶ محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. )1٦٣0848(

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  آ
 فاقد سند رسمی-  ناحیه یک کرج )نوبت اول(

اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 1کرج تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/2٦
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n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                        n  سردبیر: مهدی تیموری                                         n دبیر تحریریه: عفت السادات حسینی                     

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

 n مدیر روابط عمومی: مهسا تیموری                                                           n مدیر هنری:  کاوه رحیمی                               n دبیر سرویس عکس: میلاد فیروزان
  n تحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی،مجید سعیدی، اصغر قلندری، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی،  حسن صانعی پور و سارا نصرتی
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